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This short biography of William Shakespeare by world famous writer Bill Bryson brims
with the author's inimitable wit and intelligence. Shakespeare's life, despite the
scrutiny of generations of biographers and scholars, is still a thicket of myths and
traditions, some preposterous, some conflicting, arranged around the few scant facts
known about the Bard -- from his birth in Stratford to the bequest of his second best
bed to his wife when he died. Following his international bestsellers 'A Short History of
Nearly Everything' and 'The Life and Times of the Thunderbolt Kid', Bill Bryson has
written a short biography of William Shakespeare for the Eminent Lives series -- which
seeks to pair great subjects with writers known for their strong sensibilities and sharp,
lively points of view.
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莎翁考证，有点红学考作者的味道。

-----------------------------
行文风趣，调查严谨，适合一口气读完（在地铁上读过几百口气者肺腑之感言）。

-----------------------------
读不出Bill写这本书的目的何在，没什么中心思想，除了说莎士比亚的事没个准头。
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-----------------------------
Bryson is always a delight to read.
这本书还是不是我想要的莎士比亚入门。不过我想象contextualize
了不少东西，可能会对欣赏剧本有帮助的吧

-----------------------------
Very readable with great stories of Elizabethian England, highly recommend for those
who just want a glimpse into Shakespeare's life with the bonus of a lot of anecdotes of
his contemporaries.

-----------------------------
Bryson笔触轻快地描述了莎士比亚时代的英格兰，让本书成为一段妙趣横生的阅读体验
。
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书评

昨天在车上，看完了。使劲的想了一下上一本认真看过好看的书，似乎还是杜拉斯，莱
辛和波德莱尔之类的很早很早以前了。 看这本书的同时还在看Brit
Wit，都是些短句子，很轻松。这书也很轻松，作者在深厚的研究和考证里面用了很多
英国到处都是的讽刺口吻，让历史很容易让人接受...  
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